



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14

164 40 Kista

insektionen.se

Öråd #3

2017-08-07, Kl. 18.00, Sal 301



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

18:05

1.2. Mötets behöriga utlysande

*Kallelse skickades till Vraq@tmeit.se, Marshalk@tmeit.se, Prao@tmeit.se
2017-07-23*

1.3. Val av mötesordförande

Mötet valde Anton Jernberg till mötesordförande

1.4. Val av mötessekreterare

Mötet valde Erik Pettersson till mötessekreterare

1.5. Val av justeringspersoner tillika rösträknare

Mötet valde Felix Jontegen och Niclas Damström till justeringspersoner tillika rösträknare.

1.6. Närvarande

Erik Pettersson, Felix Jontegen, Niclas Damström, Anton Jernberg, Sebastian Porling, Rasmus Ahlbäck, Robin Mattas, Robin Björk, Fredrik Sievers, Patrik Karlstén, Elias Skilje, Klas Engberg, Gustav Engström, Vidar Särnesjö, Gustaf Haglind, Emelie Lindh, Jesper Falk, Celine Mileikowsky, Emma Good, Steven Ly

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Mötet lade föregående protokoll till handlingarna

1.9. Fastställande av föredragslista

Mötet fastställde föredragslistan

2. Mästarna rapporterar

2.1. Allmänt

- 2.1.1. Betala Kåavgiften för 17/18
[THS medlemsida](#)
- 2.1.2. Accesser
- 2.1.3. Arbetslag + Arbetslagsledare HT 17
- 2.1.4. Studiebesök på Nynäshamns Ångbryggeri

2.2. KlubbMästarRådet (KMR)

2.3. THS Pubråd

3. Motioner

4. Propositioner och interpellationssvar

5. Beslut

6. Diskussion

6.1. Uppföljning av event

- 6.1.1. Quarnevalen - 5-13 maj
Slutfesten var på förväntad nivå, avbröts av att polisen kom och stängde ner - ingen förklaring på den fronten.
SM i fest var kul att genomföra, Elektros bidrag vann tyvärr.
- 6.1.2. Kistakampen - 5-7 maj
Kistakampen var helt ok, förväntad fyllenivå, se mästarnas retrospekt för eventet, halva depositionen gick åt pga några individer som betedde sig illa, saker som gått sönder, ostädade grejer, öltorn gömda i skåp etc.
- 6.1.3. "Intern"fest #2: glo på Quarnevalen - 13 maj
Quarnevalenintern var skoj och bra, gurkbåten gjorde comeback som förrätt, kul med gyckel från alla bord.
- 6.1.4. Absolut Gotland - 18-21 maj
Alla som var på AG verkar älska majs nu
- 6.1.5. TentaGasque #4 - 3 juni (lambda)
TG4 gick bra, inga anmärkningar eller vidare kommentarer.

6.2. Kommande event

6.2.1. Mottagningen 2017

- 6.2.1.1. Allmänt
- 6.2.1.2. Pub måndag 14/8
- 6.2.1.3. Labbgasque tisdag 15/8
- 6.2.1.4. Saffaraj onsdag 16/8 13:00-17:00
- 6.2.1.5. Sektionspresentation torsdag 17/8 13:00-??:??
- 6.2.1.6. Pub tisdag 22/8
- 6.2.1.7. ÄPZ 24/8
- 6.2.1.8. Nollepubrundan torsdag 31/8
- 6.2.1.9. Temadagssittning lördag 2/9
- 6.2.1.10. Jobba nån nollegasque???
- 6.2.1.11. Praomöte måndag 11 september 18:00

6.3. Övrigt

- 6.3.1. Arbetskrav för att vraqa efter två aktiva år
<https://docs.google.com/spreadsheets/d/1pGPdTuWiu5lwM7mCTIyl-nEBWAm5LB-30RPrYU7EKY/edit?usp=drivesdk>
Mästarna följer upp resultatet av diskussionen och återkommer med förslag eller ytterligare diskussionsunderlag.

7. Övriga frågor

8. Kommande händelser lokalt

8.1. Mottagningen 2017 - 14 augusti - 9 september

9. Mötets avslutande

19:19

Anton Jernberg
Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Erik Pettersson
Mötessekreterare
Secretary of the Meeting

Felix Jontegen
Justeringsperson

Niclas Damström
Justeringsperson